



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN WORSTED MILLS Date: 21-03-2024 12:15:46 PM Subject: nomination and remuneration committee</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الآجواخ الاردنية التاريخ: 2024-03-21 12:15:46 PM الموضوع: لجنة الترشيحات والمكافآت</p>
<p>kindly informing you the decision of the board of director in its complex session on 20/3/2024 appointing dr rami khaled shlash al majali as representative of the social security corporation none independent non executive member of the board of director in accordance with the corporate governance instruction for listed joint stock companies for the year 2017 and as of 20/3/2024 instead of dr nancy mohammad saeed khasawneh</p>	<p>نرجو اعلامكم بقرار مجلس الادارة بجلسته المنعقدة بتاريخ 2024/3/20 القاضي بتعيين الدكتور رامي خالد شلاش المجالي ممثل السادة المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي (غير مستقل - غير تنفيذي) عضواً في لجنة الترشيحات والمكافآت المنبثقة عن مجلس الادارة بموجب تعليمات حوكمة الشركات السامهمة المدرجة لسنة 2017 واعتباراً من 2024/3/20 بدلاً من الدكتورة نانسي محمد سعيد خصاونه التي كانت تشغل هذا المنصب</p>
<p>20-03-2024</p>	<p>20-03-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Samer Suleiman Al Bawwab</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Samer Suleiman Al Bawwab</p>